

## Solbakken

### Bestyrelsesmøde d. 15.6.2023.

#### Til stede

Solvej Waagepetersen, Mads Hyldegaard, Anne Thornholm og Christian Møller. Senere Isabel S. Engelbredt,

#### Dagsorden

Punkterne er ikke skrevet helt i den orden, de blev behandlet på mødet, men stiller de punkter først, der indeholder vigtige beslutninger, der skal føres ud i livet hurtigst muligt.

#### Nordea

**Vigtig beslutning:** Opfølgning af adgang til vores konto. Solvej har modtaget brev af 4.5.23. Mads har underskrevet en masse papirer, men har endnu ikke adgang til netbank. Solvej kontakter Nordea for at få klaring på sagen, og det er vigtigt, at Mads hurtigst muligt får adgang. Gerne også Anne – se nedenfor.

#### Hjemmesiden

**Vigtig beslutning:** Mads tager sig af at opdatere hjemmesiden med det mest presserende. Siden skal opdateres med referat fra GF og bestyrelsesmøde. Opdatering af kalenderen. Opdatering af bestyrelsens medlemmer. Mads finder også ud af, hvor mails til bestyrelse og kasserer havner, og hvordan man skriver ud derfra.

#### PR-strategi

Vi prioriterer at gøre foreningen mere synlig og håber derved at få flere medlemmer.

Første trin er også det mest oplagte: Skrive mail til medlemmer, som står oplyst på hjemmesiden.

**Vigtig beslutning** er, at Solvej laver udkast til med en opfordring til at betale og genindmelde sig i foreningen, samt en formildende formulering til dem, der allerede måtte have gjort det. (Men vi kan p.t. ikke se det på kontoen).

Derudover diskuterede vi, hvordan vi kan komme mere ud via sociale medier Mads Konge administrerer en Facebookside om Solbakken 8210. Kan vi "genoplive" den?

Christian laver et udkast til en kort tekst med 3 overskrifter ala plads til trailer, ressource-bevidsthed, må det koste 150 kr?

Samme formulering kan bruges til en flyer. Vi diskuterede at omdele dem i postkasser, selv om det kræver noget tid. Desuden overvejelser om at lægge nogle hos Kallo's, hos Kallo's Nabo, hos ejendomsmæglere samt på biblioteket.

#### Depoter

Solvej har ingen rapportering.

Christian har meldinger fra depot 2 og 4: Jørgen Møller melder, at flishakkeren er defekt, men resten er i orden. Det bliver lånt meget lidt ud.

Svend Johnsen melder, at traileren lånes en hel del ud. I snit mere end 1 gang/uge. Brøndgraverskovlen lånes noget ud, mens resten næsten aldrig lånes ud. Tingene er i god stand.

Det er uholdbart at give depotbestyrerne 1000 kr./år, fordi det er mere end foreningens indtægter. Vi beslutter, at depotspørgsmålet skal op til næste GF. Derfor skal vi have en plan klar til næste års GF.

Vi forhører os, om depoterne med trailere kan have mere udstyr. Solvej og Christian kontakter deres respektive depotbestyrere igen.

Isabel kontakter Klaus Bendixen mhp. afklaring af placering af mosterianlægget. Jeg har slettet Klaus mailadresse. Det går ikke at den står i et referat vi gør offentlig tilgængelig

### **Mosteri-dag**

Isabel anbefaler i.ø., at vi holder fast i mosteri-dagen og afholder den sidste weekend i september ved Hasle kirkes menighedshus. Da udstyret står i et depotrum ved kirken, skal det ske i samarbejde med denne. Afklaring om dette begynder med ovenstående: at kontakte Klaus Bendixen.

### **Kasserer**

Pga. fraflytning fra kvarteret udtræder Isabel på sigt af bestyrelsen. Indtil videre forbliver hun i bestyrelsen, men som menigt medlem. Hvervet som kasserer overtages af Anne.

### **MobilePay**

Anne har undersøgt, hvad det vil koste at få mulighed for at betale kontingent via Mobile Pay. Det bliver for dyrt. Vi afstår fra den mulighed. Det bliver for mange penge pr. transaktion, når vi – i hvert fald indtil videre – har ret få af dem.

### **Næste møde**

Torsdag d. 31.8. kl. 19.00 hos Mads. Forplejning Christian

Referent Christian